
ورزشی ـ اخبار كشور

رونمایی از در حرمین عسکریین در خرمشهر
یکی از درهای حرمین عسکریین در مراسمی با حضور عاشقان 

اهل بیت علیهم السلام در خرمشهر رونمایی شد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، رئیس ستاد عتبات عالیات شهرستان 
آبادان گفت: این در به مدت سه روز در خرمشهر قرار دارد و پس از آن چند 
روزی نیز میهمان مردم آبادان بوده و ســپس به عراق ارسال می شود. مکی 
یازع با بیان اینکه این در به صورت یک جفت ساخته شده است افزود: این 
در با یک و نیم متر عرض و دو و نیم متر طول از چوب ساج، نقره، طلا، مس 

و استیل ساخته شده و میناکاری بر روی آن صورت گرفته است.
وی کمک مردمی برای ســاخت ایــن در را 2 میلیارد و پانصد میلیون 
ریال اعلام  کرد و گفت: مردم آبادان تاکنون برای ســاخت درهای حرمین 

عسکریین دو میلیارد و 850 میلیون ریال اهدا کرده اند.
در مجموع، پنج در برای حرمین عســکریین ســاخته شــده است که 

هم اکنون در پنج شهر خوزستان قرار دارد.
معاون وزیر راه و شهرسازی:

20 هزار واحد مسکن مهر پردیس 
آماده بهره برداری است

معاون وزیر راه و شهرســازی گفت: 20 هزار واحد مسکن مهر 
شهر پردیس آماده بهره برداری است که با تأمین آب، برق و گاز به 

مردم تحویل داده می شود.
به گزارش خبرگزاری فارس از شهرستان بابل، محسن نریمان در حاشیه 
کلنگ زنی سالن ورزشی دانشگاه علوم و فنون مازندران اظهار کرد: طرح های 

روبنایی و زیربنایی برای پردیس در حال انجام است.
وی با اشاره به اینکه در پردیس نزدیک به 100 هزار واحد مسکن مهر 
برای 400 هزار نفر در دست ساخت است که باید به تأمین نیازهای زیربنایی 
و روبنایی آن توجه شود، تصریح کرد: طی قراردادی که با بانک مسکن امضا 
شد یک هزار میلیارد تومان خط اعتباری جدید ایجاد شد تا طرح زیربنایی 

و روبنایی شهر پردیس اجرا شود.
نریمان خاطرنشان کرد: تصفیه خانه، آب، برق، گاز و فاضلاب از طرح های 
زیربنایی و ساخت مسجد، مدرسه و مجتمع تجاری از طرح های روبنایی است 
که باید انجام گیرد. معاون وزیر راه و شهرســازی یادآور شد: تمامی مسکن 

مهر تا شش ماه نخست سال 95 به مردم تحویل داده می شود.
نریمان گفت: مــردم باید به تعهدات خود عمل کنند و آورده هایی که 
باید پرداخت کنند را به حساب شان واریز کرده تا با تعامل بین ما، مردم و 

دیگر دستگاه ها بتوانیم این پروژه را به سرانجام برسانیم.
معاون وزیر آموزش و پرورش خبر داد

برپایی 50 هزار نمایشگاه کتاب در مدارس کشور
معاون پرورشــی و فرهنگی وزیر آمــوزش و پرورش گفت: 
50 هزار نمایشگاه کتاب طی هفته  کتاب آبان ماه در مدارس کشور 

برپا می شود.
به گزارش ایرنا از ساری، حمیدرضا کفاش افزود: بر اساس تفاهم نامه ای که 
با وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی امضا شده کتاب های مفید برای دانش آموزان 
و فرهنگیان در این نمایشگاه ها عرضه و با 20 درصد تخفیف فروخته می شود.

وی افزود: کتاب هایی در این نمایشگاه های مدرسه ای عرضه می شود که 
از سوی مسئولان آموزش و پرورش استان ها برای دانش آموزان و فرهنگیان 
مورد تایید قرار گرفته است. معاون پرورشی و فرهنگی وزیر آموزش و پرورش 
گفت: در سال تحصیلی جاری یک میلیون دانش آموز از سراسر کشور از طریق 

کاروان های راهیان نور به مناطق دفاع مقدس اعزام می شوند.
وی افزود: این تعداد 350 هزار نفر بیشتر  از سال تحصیلی گذشته است.
معاون وزیر آموزش و پرورش همچنین از اعزام یکصد هزار دانش آموز و 
معلم به عتبات عالیات در سال تحصیلی جاری خبر داد و گفت، این تعداد 

نسبت به سال تحصیلی گذشته افزایش چند برابری دارد.
وی افزود: بر اساس توافق با سازمان حج و زیارت و سازمان دانش آموزی، 
از هــم اکنون مکان های اقامتی از جمله هتل برای اســکان این زائران در 

شهرهای مذهبی عراق ذخیره شده است.
کفاش گفت: با توافق انجام شده میان بانک ها و سازمان دانش آموزی، برای 
تامین هزینه های سفر به زائران اعزامی تسهیلات مورد نیاز پرداخت می شود.
معاون وزیر آموزش و پرورش راه اندازی شــبکه اجتماعی دانش آموزی 
»شــاد« را تا پایان امســال وعده داد و گفت: این شــبکه اجتماعی ویژه 
دانش آموزان نخبه در حوزه های مختلف اســت که آثارشان را در این شبکه 

اجتماعی قرار می  دهند تا سایر دانش آموزان از آنها استفاده کنند.

واعظی خبر داد
ایران از طریق خط آهن جمهوری آذربایجان 

به روسیه متصل می شود
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات از احداث راه آهن جمهوری 

آذربایجان - ایران خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از آستارا، محمود واعظی در جریان بازدید 
هیئت جمهوری آذربایجان از محل احداث خط آهن در آستارا در جمع 
خبرنگاران، اظهار کرد: این راه آهن ظرفیت جابه جایی 5 میلیون تن کالا 

را دارد و برای اختصاص زمین به راه آهن محدودیتی نیست.
وی با  بیان اینکه اتصال خط آهن به جمهوری آذربایجان از آستارا 
ایران کار بزرگی اســت، تصریح کرد: خط آهن از زیر پل عبور می کند و 

مقدمات کار انجام شده است.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با اشــاره به اینکه از محل احداث 
راه آهن تا خط صفر مرزی دو کیلومتر است، افزود: یک کیلومتر این پروژه 
آزادســازی و آماده سازی شــده و در نشست مشترک ایران و جمهوری 

آذربایجان یک کیلومتر باقی مانده نیز آماده سازی می شود.
وی گفــت: طرف آذربایجانی قــول داده در مدت 6 ماه پل راه آهن 
مذکور ساخته شود و وزیر راه و شهرسازی ایران نیز قول مساعد داد که 

در نخستین جلسه هیئت دولت اعتبارات این پروژه تامین شود.
وی گفت: در این توافق ها قرار شد طرف جمهوری آذربایجان هشت 
کیلومتــر راه آهن باقی مانده تا نقطــه صفر مرزی را احداث کند و طرف 

ایرانی دو کیلومتر راه آهن تا ترمینال را بسازد.
واعظی درباره توافق بعدی دو کشــور مذکور افزود: توافق شــده پل 
راه آهن جمهوری آذربایجان - ایران با ســرمایه گذاری 50 درصد طرف 
ایرانی و 50 درصد طرف جمهوری آذربایجان توســط کشور جمهوری 

آذربایجان ساخته شود.
وی اضافه کرد: همچنین توافق شــده ترمینال راه آهن توسط طرف 
ایرانی آماده شــود تا شــرکت های ایرانی و جمهوری آذربایجان بتوانند 

مکان های مورد نیاز خود را در این ترمینال احداث کنند.
رئیس کمیســیون اقتصادی ایران و آذربایجان با اشــاره به توافقات 
هیئت ایرانی با جمهوری آذربایجان تصریح کرد: توافق شــد با توجه به 
اینکه پل موجود دو کشور قدمت 70 ساله دارد پل مناسبی برای حمل 

و نقل جاده ای در نقطه ای که مذاکره شده احداث شود.
وی افزود: پل مذکور با ســرمایه   گذاری 50 درصد طرف ایرانی و 50 
درصد طرف جمهوری آذربایجان توســط کشــور جمهوری آذربایجان 

ساخته می شود.
واعظی گفت: همچنین درباره 24 ساعته شدن فعالیت گمرک های 

»بیله سوار« اردبیل و آستارا در زمان بندی مشخص توافق شد.
وی خاطرنشان کرد: همچنین درباره سد »خداآفرین« صحبت شد و 
قرار شد فرمولی پیدا کنیم که سند این سد برای استفاده از آب مشترک 

دو کشور جمهوری آذربایجان و ایران امضا شود.
وزیر ارتباطــات و فناوری اطلاعات گفت: با ایجاد راه آهن جمهوری 
آذربایجان و ایران حجم مبادلات دو کشور افزایش می یابد و ترانزیت از 
طریق ایران به جمهوری آذربایجان و منطقه قفقاز و اروپا انجام می شود.
وی با بیان اینکه پل آســتارا دارای 70 سال قدمت است، گفت: این 
پل پاســخگوی نیاز دو کشور نیســت، بنابراین پل دیگری در کنار آن 

احداث می شود.
واعظی افزود: با امتداد خط آهن جمهوری  آذربایجان به ایران، قفقاز 

و روسیه به ایران متصل شده و ایران به تمام جهان متصل می شود.
وی بر فعال کردن کریدور شمال - جنوب تاکید کرد و گفت: همکاری 
بین ایران و جمهوری آذربایجان در ابعاد اقتصادی، سیاســی و بازرگانی 

طی دو سال گذشته گسترده شده است.

تاکید مدیر کل حراست وزارت ورزش بر رد و بدل شدن پول میان سرمربی تیم ملی و اسپانسر البسه 

کی روش : نگران نباشید، من پاک هستم!
سرویس ورزشی-

ســرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان در تازه ترین 
صحبت هایش می گوید بعد از بازی مقابل ژاپن درباره 
جزئیات پرونده اش حرف می زند. او تاکید کرد که کاملا 
پاک است و می داند چه کسی پشت این ماجراهای اخیر 

است.
همه چیز پس از اســتعفای دسته جمعی اعضای کمیته 
اخلاق شــروع شد، درست چند روز پس از این استعفا یکی از 
اعضای کمیته اخلاق، در گفت و گویی مدعی شد که کارلوس 
کی روش سرمربی تیم ملی برای پوشیدن لباس اسپانسر تیم 

ملی، یکصد هزار دلار از این شرکت دریافت کرده است.
این عضو کمیته اخلاق همچنین تاکید کرد دریافت این 
پول در شــرایطی بود که در یکی از بندهای قرارداد کی روش 
آمده که وی باید البسه اسپانسر تیم ملی را برتن کند و قاعدتا 
نباید بابت پوشیدن البسه اسپانســر تیم ملی، ریالی دریافت 
می کرد. مطرح شــدن همین موضوع سبب شد که اختلافات 
بســیاری میان کی روش و اعضای کمیته مســتعفی اخلاق 

بوجود آید. 
ایــن ماجرا تا بازی با عمان ادامه داشــت و کار به جایی 
کشــیده شد که حتی قبل از بازی بیانیه هایی که از سوی دو 
طرف صادر گردید. اتفاقات مورد اشاره در پایان بازی هم ادامه 
داشــت تا جایی که کی روش پس از دیدار با عمان در گفت و 
گویی به مصاحبه حسنی خو، رئیس حراست وزارت ورزش که 
گفته بود »باید قرارداد کی روش بازبینی شــود«، اشاره کرد و 
اظهار داشــت که در این ماجرا حتی حاضر اســت به وزارت 
ورزش و شخص حسنی خو نیز برای روشن شدن ماجرا کمک 

کند.
پس از این مصاحبه کی روش بود که روز گذشته حسنی 
خو مدیر کل حراســت ورزش و جوانان در مصاحبه ای اظهار 

داشت: باید قرارداد کی روش را ببینیم تا مشخص شود چنین 
بندی در آن قرار دارد یا خیر. البته این کار من نیســت و یک 
کار تخصصی اســت. اگر قانون نداریــم باید آن را ضابطه مند 
کنیم. مشکل ما این اســت که از مشکلات درس نمی گیریم. 
نمی دانم چرا در ورزش این گونه رفتار می شــود. اگر مشکلی 

هست آن را باید قانونمند کرده و به آن عمل کرد. 
وی افزود: بالاخره باید موضوع روشــن شود. باید یک نفر 
این وسط کار را درست کند و علی القاعده باید آقای کفاشیان 
این کار را انجام دهد. اگر من هم بتوانم این کار را انجام دهم، 
ورود می کنم چون نباید این موضوع در ابهام بماند. باید افرادی 
که قانون آن را می دانند نظر بدهند که این موضوع تخلف است 
یا خیر. اولاً این پول بین اسپانســر البسه تیم ملی و کی روش 

رد و بدل شــده و در ثانی این که آقایان در جریان هستند و 
این کار مخفی نبوده اســت. یعنی کفاشیان و مجموعه وزارت 
ورزش می دانند که این پول رد و بدل شده است. معتقدم چون 
در دنیا در این خصوص جلوتر از ما هستند باید ببینیم قوانین 
جهانی این کار چه می گوید، اگر با قوانین ما مغایرت داشــت، 

آن را اصلاح کنیم در غیر این صورت به آن عمل کنیم. 
کی روش: من پاک هستم

درســت ســاعاتی پس از صحبت های حسنی خو بود که 
کارلوس کــی روش نیز تصمیم می گیــرد توضیحاتی را در 
خصوص اتفاقات اخیر و افشــاگری مســئولان کمیته اخلاق 
مبنی بر اینکه وی یکصد هزار دلار از شــرکتی که اسپانســر 
البسه تیم ملی اســت، دریافت کرده، ارایه کرد. سرمربی تیم 
ملــی گفت: پس از بازی با ژاپن به همراه وکیلم در نشســت 

خبری حاضر می شــوم و قدم به قدم اتفاقات مربوط به پرونده 
آل اشــپورت را بازگو می کنم. آن زمان می گویم که چه کسی 
درون فدراســیون امضاهای این پرونده را انجام می دهد و چه 
کسی این پرونده را باز کرده، به جریان انداخته و آن را دنبال 
می کند. همانطور که مشاهده می کنید همه چیز عالی است و 
ما از همه چیز اطلاع داریــم. البته تاکید می کنم که پرونده 

من کاملا پاک است.
کی روش دیروز در بخش دیگری از صحبت های خود به 
بازی پیش روی ایران برابر ژاپن اشــاره کرد و گفت:  این برای 
ما خیلی خوب اســت که بتوانیم برابر تیم پرستاره ژاپن بازی 
کنیم. این فرصت بسیار خوبی اســت که بتوانیم از این بازی 
درس بگیریم. این بازی هم مثل دیدار با ســوئد و شیلی است 

که می تواند برای تیم ملی بسیار مفید باشد.
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در مورد میزان قدرت تیم 
ملی در مقایســه با تیم های دیگر آسیا و قدرتمند بودن تیم 
ژاپن گفت: حتی یک نفر هم در جهان نیست که در مورد این 
مسئله شک و شبهه ای داشته باشد. وقتی بازیکنان معتبری از 
لیگ های جهان با یک تیم ملی به ایران می آیند اتفاق بسیار 
خوبی اســت. ژاپنی ها هم بازیکنــان خوبی دارند و هم مربی 
خوبــی دارند. آنها بازیکنانی دارند که در لیگ های معتبر دنیا 

بازی می کنند و از کیفیت بالایی برخوردارند.
وی تاکیــد کرد: از امروز باید تمرکز همه ما بر روی دیدار 
روز سه شنبه با ژاپن باشد. اگر رسانه ها بتوانند کاری کنند که 
50 هزار نفر به ورزشــگاه بیایند کار بزرگی کرده اند. همه باید 
دست به دست هم بدهیم تا یک بازی بزرگ را برگزار کنیم. 

وی در مورد بازگشــت جواد نکونام به تیم ملی که امروز 
مطرح شــده بود نیز گفت: تا جایی که من می دانم بازگشت 
جــواد نکونام صحت ندارد. قبلا هم بارها گفته ام که امیدوارم 
رابطه مربیگــری نکونام با تیم ملی فراهم شــود و این اتفاق 

بزودی بیفتد.

صفحه 9
یک شنبه 19 مهر 139۴ 
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خواندنی از ورزش 
* در جریان مراســم جهانی بازی جوانمردانه که در آذربایجان برگزار شد، 
دیپلم بازی جوانمردانه به ســعید عبدولی اهدا شد.پس از حق کشی مسلم 
که در بازی های آســیایی اینچئون در حق ســعید عبدولی فرنگی کار تیم 
ملی انجام شد، کمیته  جهانی بازی های جوانمردانه تصمیم گرفت تا از سعید 

عبدولی دلجویی کند و دیپلم بازی جوانمردانه را به وی اهدا نماید. 
* سی و ششــمین دوره مسابقات پرش با اسب قهرمانی ایران طی سه روز و در پنج 
راند در باشــگاه بام تهران برگزار شد و در پایان داود پوررضایی برای اولین بار با اسب 
»آمورکار« به مدال طلا دســت یافت.این مســابقات با شرکت 41 سوارکار و با حضور 

هفت هزار تماشاگر در بالاترین رویداد داخلی سوارکاری برگزار شد.
* مراسم تودیع و معارفه دکتر محمد پورکیانی و دکتر محمدحسین علیزاده، 
سرپرستان قبلی و جدید فدراســیون ورزش های دانشگاهی در محل این 
فدراســیون و با حضور دکتر مجتبی صدیقی، معاون وزیر علوم، تحقیقات و 
فن آوری و رئیس سازمان امور دانشجویان برگزار شد. پورکیانی که هم اینک 
به عنوان مدیر کل تربیت بدنی وزارت علوم مشــغول به فعالیت اســت، به 
احتمال فراوان در انتخابات ریاســت فدراسیون ورزش دانشگاهی شرکت 
خواهد کرد. مجمع انتخاباتی این فدراســیون آنطور که عنوان شده حداکثر 

تا یک ماه آینده برگزار می شود.
* فدراسیون جهانی شمشیربازی طی نامه ای از پیمان فخری، داور بین المللی اسلحه 
ســابر ایران برای قضاوت در بازی های المپیک ریو دعوت کرده اســت. پیمان فخری، 
دبیر فدراســیون شمشیربازی است که در ســال های اخیر هدایت ملی پوشان اسلحه 
سابر را نیز بر عهده داشته است. او در المپیک ریو به عنوان داور مسابقات این اسلحه 

حضور خواهد داشت.
* طبق گفته آری گراسا، رئیس فدراســیون جهانی والیبال به احتمال 90 
درصد بلغارســتان و ایتالیا با همکاری یکدیگر میزبان مسابقات قهرمانی 
مردان جهان در ســال 2018 خواهند بود. این اولین باری خواهد بود که دو 
کشور با هم میزبان مسابقات جهانی والیبال می شوند. این مسابقات نیز در دو 
کشور برگزار می شود و فینال آن روز 18 اکتبر در صوفیه بلغارستان برگزار 
می شود. احتمال می رود که میزبانی ایتالیا و بلغارستان در مسابقات قهرمانی 

اروپا آزمایشی برای مسابقات قهرمانی جهان باشد.

اخبار کوتاه از فوتبال

پیروزی تیم ملی فوتسال ایران برابر قهرمان اروپا
تیم ملی فوتسال ایران عصر دیروز تیم ملی روسیه را با نتیجه 3 بر یک شکست 
داد.تیم ملی فوتسال ایران در راستای آماده سازی خود برای جام ملت های آسیا در 
دیداری دوســتانه به مصاف روسیه رفت و قهرمان اروپا را 3 بر یک شکست داد.این 
دیدار عصر دیروز در ورزشــگاه غدیر ارومیه برگزار شد. ایران بازی را تهاجمی آغاز 
کرد و در دقایق ابتدایی به گل دست یافت. حسین طیبی گل اول این بازی را به ثمر 
رساند.در ادامه ایران به گل دوم نیز توسط حمید احمدی دست یافت. روسیه برای 
جبران نتیجه فشار خود را بر روی دروازه ایران بیشتر کرد و در نهایت به گل دست 
یافت. ایران نسبت به حریف برتری داشت و دو بار دیرک دروازه قهرمان اروپا را نیز 
به لرزه درآورد. در نهایت نیمه اول با نتیجه 2 بر یک پایان یافت.در نیمه دوم روسیه 
به حملات خود ادامه داد اما نتوانســت نتیجه بگیرد. این تیم در دقایق آخر بازی از 
روش پاول پلی )بدون دروازه بان( استفاده کرد ولی گل سوم را از ایران دریافت کرد 
و این دیدار با نتیجه 3 بر یک پایان پذیرفت. عصر امروز تیم های ایران و روسیه در 

دومین دیدار خود در همین سالن به مصاف یکدیگر می روند.
افشارزاده:استعفا نداده و با قدرت به کارم ادامه می دهم

بهرام افشارزاده مدیر عامل باشگاه استقلال در پاسخ به شایعات خداحافظی اش 
با اســتقلال گفت: گودرزی سال گذشــته به من تکلیف کرد تا به استقلال بیایم و 
من نیز در این مدت تلاش کردم تا وضعیت اســتقلال از گذشته بهتر شود و اکنون 
خوشحالم که وضعیت ما نســبت به گذشته خیلی بهتر شده است. مشکلات مالی 
زیادی در استقلال وجود دارد اما با وجود این مشکلات، تیم استقلال روزهای خوبی 
را سپری می کند. تیم و کادر فنی خوبی امسال در استقلال هستند و ما سعی کردیم 
تا با تمام مشــکلات باشگاه را اداره کنیم و باید اعلام کنم من با قدرت به کار خود 
ادامه خواهم داد. من با ایمان راسخ و عاشقانه نسبت به وظیفه محول شده با طیب 
خاطر انجام وظیفه خواهم کرد و مشکلات مالی نمی تواند ما را از مسیرمان دور کند.

قضاوت داوران عمانی در دیدار ایران و ژاپن
داوران قضاوت کننده در دیدار دوســتانه تیم های ملی ایران و ژاپن مشــخص 
شــدند.دیدار دوســتانه تیم های ملی ایران و ژاپن از ساعت 17 روز سه شنبه )21 
مهرماه( در ورزشگاه آزادی برگزار می شود.قضاوت این دیدار بر عهده یعقوب عبداله 
عبدالباقی، ابوبکر ســلیم محمد الامری و ناصر سلیم عبداله داورانی از کشور عمان 

خواهد بود.موعود بنیادی فر از ایران داور چهارم این دیدار است.
خط و نشان دوباره کرار برای استقلالی ها

هافبک عراقی تیم فوتبال اســتقلال گفت: بار دیگر اعلام می کنم تا زمانی که 
باشــگاه استقلال مشــکل منزلم را حل نکند و پولم را ندهند، در تمرینات شرکت 
نمی کنم.کرار جاسم در خصوص اینکه بهرام افشارزاده گفته که کارهای کرار تکراری 
اســت و با بدن ناآماده در تمرینات شرکت می کند، اظهار داشت: مسئولان باشگاه 
استقلال کاری برای من نکرده اند که بخواهم در تمرینات شرکت کنم. آنها برای من 
منزلی تهیه کرده و پول بدهند تا در تمرینات شرکت کنم.وی در ادامه افزود: آقای 
افشارزاده! من مقصر نیستم و تنها می خواهم مشکلم حل شود. من نه پول گرفته ام و 
نه منزلی برای من اجاره شده است. وقتی منزلی ندارم، چطور می توانم در تمرینات 
با بدن آماده شــرکت کنم؟ هافبک عراقی تیم فوتبال استقلال خاطرنشان کرد: در 
مصاحبه قبلی ام اعلام کردم که در هتل زندگی می کنم و مشــکل مسکن دارم. چرا 
کسی به حرف های من گوش نمی دهد؟ بار دیگر تکرار می کنم تا زمانی که پولم را 

ندهند در تمرینات شرکت نمی کنم.
احتمال کناره گیری فجرسپاسی از لیگ دسته اول

مدیرعامل باشگاه فجرسپاســی گفت: اگر پس از بازی با نساجی به باشگاه 
پول نرســد بعید می دانم که بتوانیم در لیگ به کار خود ادامه دهیم.قنبری در 
خصوص شرایط تیم فوتبال فجرسپاسی و مشکلات مالی این تیم اظهار داشت: 
تاکنون حدود 180 میلیون برای باشگاه قرض کرده ام. آخرین هزینه  ما هم برای 
سفر به قائمشهر و دیدار مقابل نساجی در چارچوب هفته دهم است که اگر پس 
از این بازی به ما پولی نرسد بعید می دانم که بتوانیم در ادامه لیگ حاضر شویم 

و مجبور می شویم از لیگ انصراف بدهیم.
 بازی های تدارکاتی تیم امید با استرالیا و ازبکستان 

برنامه تیم امید کشورمان تا پیش از حضور در بازی های نهایی مقدماتی المپیک 
2016 ریودوژانیرو اعلام شد. طبق برنامه اعلام شده قرار است در تاریخ 15 الی 26 آبان 
تیم امید کشورمان در کشور امارات به مصاف استرالیا برود. همچنین نامه نگاری هایی 
با سه کشور ژاپن، عراق و اردن انجام شده تا یکی دیگر از این تیم ها به عنوان حریف 
تیم امید در اردوی امارات حاضر شود.ضمن اینکه آذرماه تیم امید کشورمان به کشور 
ترکیه می رود و با تیم امید ازبکستان مصاف خواهد داد. در صورت فراهم شدن شرایط 
شاگردان محمد خاکپور با تیم ملی کشور میزبان هم بازی خواهند کرد. همچنین در 
صورت تعطیلی 5 روزه لیگ تا پیش از بازی های نهایی مقدماتی المپیک شــاگردان 

محمد خاکپور در جزیره کیش به مصاف تیم امید کره شمالی خواهد رفت.

حدیث دشت عشق

به یاد روحانی بسیجی شهید »علی اکرم شرجپور«

آل سعود اشغالگر است؛ مکه معظمه را آزاد كنید
ســال 1361 است و هنوز چند ســالی مانده تا 
کشتار حاجیان )1366( به دست رژیم آل سعود رقم 
بخورد و یا دســت عربســتان در حمایت از صدام رو 
شود. اما شهید شــرجپور از سر تیزهوشی و فراست؛ 
جملاتی را در وصیت نامــه اش درج می کند که امروز 
همه با گوشت و پوســت خود آن را به عنوان عارضه 
بزرگ جهان اسلام لمس می کنیم و آن، »اشغال مکه 
معظمه« توسط آل سعود است. او می نویسد: »تا زمانی 

که دشمن نابود و قدس عزیز و مکه معظمه آزاد نشده، خوار و ذلیل هستیم.«
اکنــون این جملات برای ما کاملا قابل درک اســت و همــه می دانیم که مکه 
معظمه مثل قدس عزیز در اشغال است. اما، این شهید سه فریضه دیگر را نیز به همه 
ســفارش می کند؛ »اطاعت از ولی فقیه«، »سبک نشمردن نماز و دعا« و »التزام به 
امر به معروف و نهی از منکر«.شــهید شرجپور به پشتوانه استعداد و هوش سرشاری 
که داشت، از همان دوره راهنمایی به بلوغ فکری رسید و مسایل سیاسی و اجتماعی 
روزگارش را به خوبی درک می کرد. در 13 سالگی مقابل تبلیغات مسموم یک معلم 
بهایی ایســتاد و به همین خاطر، تحت تعقیب »ساواک« قرار گرفت. در سال 1356 
وارد حوزه علمیه قم شــد و با علاقه ای وصف ناپذیر به تحصیل علوم دینی پرداخت و 
همزمان به نهضت امام خمینی)ره( پیوســت. در عملیات بیت  المقدس از ناحیه سر 
و گردن و دســت و پا به شــدت مجروح شد و همزمان، اثرات موج انفجار نیز آزارش 
می داد. پس از بهبودی نسبی، با پایی لنگان و در حالی که هنوز زخم بر بدن داشت، 
به جبهه شتافت و در منطقه »شلمچه« حین خنثی سازی مین بر اثر اصابت ترکش، 

در تاریخ 61/6/7 در شلمچه شربت شهادت نوشید.

اعلام اسامی 14 ورزشکاری که مادام العمر محروم و بازنشسته شده اند

رئیس فدراسیون وزنه برداری: پاسخ آقایان غیرمسئولانه است
پس از انتقادها و عملکرد تیم ملی در جا م جها نی و احتمال تغییرات گســترده، کواچ با تغییر در کادر فنی 

موافقت کرد.
اسلووبودان کواچ، سرمربی تیم  ملی والیبال برخلاف آنچه که در رسانه های خارجی منتشر شده بود با پیشنهاد فدراسیون 
والیبال درباره تغییر کادر فنی و انتخاب دستیاران جدید موافقت کرد. پیش از این به دنبال ناکامی تیم  ملی والیبال ایران در 
جام واگنر و جا م جها نی، انتقادهای زیادی متوجه کادر فنی و شخص کواچ شده بود، به طوری که رئیس فدراسیون والیبال 
حتی از احتمال تغییر سرمربی و کادرفنی نیز خبر داده بود. حالا گفته می شود سرمربی صربستانی تیم  ملی والیبال ایران که 
در دو سال گذشته همواره از دستیاران خود روی نیمکت حمایت می کرد، پذیرفته که نیمکت کادر فنی دارای ضعف است و 

از پیشنهاد فدراسیون والیبال برای تغییر و تقویت دستیاران خود استقبال کرده است.
محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال که تصمیم نهایی درباره سرنوشت کواچ و کادرفنی تیم  ملی را به پایان مهر 
ماه موکول کرده است قصد دارد در دومین جلسه  خود در خصوص بررسی عملکرد تیم ملی با بازیکنان دهه های چهل، پنجاه 
و شصت تیم ملی نشستی را برگزار کند. داورزنی که هفته گذشته در جلساتی جداگانه با حضور کارشناسان فعال و والیبال 
نویســان به بررسی عملکرد تیم ملی در سال جاری پرداخت در ادامه سلسله جلسات و نشست های بررسی عملکرد تیم های 
ملی در ســال جاری، ساعت 13 فردا)دوشنبه( در نشستی با ملی پوشان دهه های چهل، پنجاه و شصت والیبال کشور دیدار 

خواهد کرد و به بحث و بررسی عملکرد تیم ملی والیبال در سال جاری خواهند پرداخت.

موافقت کواچ با تغییر در نیمکت والیبال

ســند کمپانــی، ســند مالکیــت و بــرگ کوتــاژ خودرو 
هیوندای جنســیس 3800 مدل 2010 بشــماره انتظامی 
662 ق 85- ایران66، شماره موتور G6DAAS538219 و 
شماره شاسی KMHGC41EBAU095233 به نام آقای 

قصی خاطری مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط است.

رئیس فدراسیون وزنه برداری از محرومیت مادام العمر 
14 وزنه بردار دیگر جز سهراب مرادی خبر داد و اعلام کرد 
این نفرات توسط فدراسیون گذشته در لیست بازنشسته ها 

قرار گرفته اند.
علی مــرادی با بیان اینکه متاســفانه آقایــان صحبت هایی 
مطرح می کنند که درســت نیســت و اگر تقصیر مسئولان قبلی 
نیســت، مقصر این ماجرا چه کسی اســت؟ گفت: شاید منظور 
آن شــخص، این بوده که رئیس فدراســیون جهانی مقصر است. 
مرادی افزود: من از دبیر فدراســیون قبلی نیز ســؤال کردم و او 
هم بی اطلاع بود اما امیدوارم مشــکل سهراب حل شود و چنین 
پاسخ های غیرمســئولانه ای خوب نیست. متاسفانه به جز مرادی 
14 وزنه بردار دیگر نیز به صورت مادام العمر محروم هستند. مشکل 
این وزنه برداران نیز مثل مرادی است و او نیز در همین لیست قرار 
داشت که متاســفانه همگی به صورت مادام العمر محرومند. این 
اســامی در اختیار ما قرار دارد و آنها باید 6 ماه تحت نظر باشــند 
تا به میادین بازگردند. وی در خصوص شــرایط ســهراب مرادی 
گفت: محرومیت ســهراب مرادی از سوی فدراسیون قبلی بود و 

وی ناخواسته یا شاید هم خواسته، محروم شده و متاسفانه مشکل 
وی حل نشده اســت. باید با فدراسیون جهانی جلسه بگذاریم و 
مذاکرات را ادامــه دهیم. وی عنوان کرد: چند روز پیش ماموران 
آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ به ایران آمدند و ما سهراب مرادی 
را در بین نفرات قرار دادیم تا از وی نیز تست دوپینگ گرفته شود 
تا  جلوی بهانه های بعدی را بگیریم. رئیس فدراسیون وزنه برداری 
تصریح کرد: بروز چنین مشــکلی جای تاسف دارد. روز گذشته با 
وزیر ورزش و جوانان دیداری داشتم و وی تاکید داشت که شرایط 
حضور ســهراب مرادی فراهم شود. امیدوارم با رایزنی این مشکل 
حل شــود.  نکته جالب در این بین قرار گرفتن نام برادر سهراب 
مرادی، چندین وزنه بردار رده نوجوانان و جوانان و نفرات مطرحی 
چون ســعید سیار، احد سنجابی و یاسین باقری در لیست نفرات 
محروم و بازنشسته است. اســامی این 14 وزنه بردار به شرح زیر 
است: رضا عاشوری زاده ، یاســین باقری، اصغر ابراهیمی، محسن 
غزالیان، میلاد خســروی، ایوب مرادی، ســید مهــدی پانزوان، 
ســعید رفیع نژاد، میلاد رستگار، احد سنجابی، سعید سیار، ایمان 

شاهقلیان، عباس زارعی و محمد زارعی.

رئیس فدراسیون شمشیربازی به عنوان سرپرست آکادمی ملی المپیک و پارالمپیک انتخاب شد.
 در جلســه روز شــنبه اعضای هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک، فضل الله باقرزاده رئیس فدراسیون شمشیربازی به عنوان 
سرپرست آکادمی ملی المپیک انتخاب شد تا بحران مدیریتی این آکادمی بعد از مدت ها به پایان برسد. رئیس کنونی فدراسیون 
شمشــیربازی تا مشخص شــدن نهایی وضعیت مدیریت آکادمی ملی المپیک و پارالمپیک سرپرستی این نهاد را برعهده خواهد 

داشت تا بالاخره رئیس آن مشخص شود. پیش از این شاهرخ شهنازی رئیس آکادمی ملی المپیک بود.

برگزاری مراسم معارفه رئیس فدراسیون دوومیدانی 
مراسم معارفه رییس فدراسیون دوومیدانی برگزار 

شد.
بعد از گذشــت یک ماه از برگزاری انتخابات فدراســیون 
دوومیدانــی و انتخــاب مجید کیهانی به عنــوان رییس این 
فدراسیون، مراسم معارفه او ظهر دیروز در محل این فدراسیون 
برگزار شد. احمد گواری به عنوان نماینده وزیر ورزش در این 
مراسم حضور داشــت و حکم ریاست کیهانی را از طرف وزیر 
رســما به او اعطا کرد.به دلیل معرفی اعضا و کادر فدراسیون 

صدور ابلاغ حکم ریاســت کیهانی بیــش از یک ماه به طول 
انجامید.بعد از استعفای افشین داوری در اسفند 93 از ریاست 
فدراســیون دوومیدانی ســید حســن طباطبایی مسئولیت 
فدراســیون را برعهده گرفت. احمد گــواری نماینده وزارت 
ورزش در این جلسه گفت: باید بابت زحمات آقای طباطبایی 
که در این مدت فدراسیون را اداره کرده اند تشکر کنم. او برنامه 
های پیش بینی شــده را در طول 5 ماه و در زمان سرپرستی 

انجام داد و موفق شد به خوبی این فدراسیون را اداره کند.

پایان بلاتکلیفی ریاست آكادمی ملی المپیک

9 هزار مبلغ از حــوزه علمیه قم آماده 
عزیمت به سراســر کشور همزمان با آغاز 

ایام محرم شدند.
یحیی کمــال مدیرکل امــور تبلیغی دفتر 
تبلیغات اسلامی حوزه علمیه قم در گفت وگو با 
فارس در قم با اشاره به ثبت نام مبلغان ویژه ماه 
محــرم اظهار کرد: ثبت نام مبلغان از نهم مهرماه 
آغاز شده و امسال شــیوه ثبت نام ها تغییر پیدا 
کرده و به منظور ارائه تبلیغ کیفی و اســتفاده از 
مبلغان توانمند و پرسابقه چهار روز اول ثبت نام 
ویژه مبلغان رتبه سوم، چهارم و پنجم اختصاص 
پیدا کــرده و از روز 13 تا 23 مهر ثبت نام ها به 

صورت عمومی انجام می شود.
وی خاطرنشان کرد: این شیوه ثبت نام برای 
نخستین بار اجرا می شــود تا مبلغان اعزامی به 
صورت تخصصی تر و کیفی تر به امر تبلیغ بپردازند.
مدیرکل امور تبلیغی دفتر تبلیغات اســلامی 
حوزه علمیه قم با بیان اینکه امسال ظرفیت اعزام 
9 هزار مبلغ به سراسر کشور تعیین شده است، 
گفــت: 7 هزار نفر از ســوی دفتر تبلیغات قم و 
2هزار نفر از سوی شعب دفتر تبلیغات اسلامی در 
اصفهان، مشهد و نمایندگی ها در تهران، خوزستان 
و ایرانشهر از ابتدای محرم به مدت 12 روز اعزام 
می شوند. وی خاطرنشان کرد: بخشی از گروه های 

تبلیغی که به سراسر کشور اعزام می شوند، مبلغان 
دارای طرح، برنامه، ایده و هدف هستند و بخشی 
دیگر نخبگانی می باشند که به برخی از مکان های 

دوردست اعزام خواهند شد.
کمال افزود: مبلغان باید در ایام محرم مباحث 
مربوط به فلسفه حماســه عاشورا و موضوعاتی 
مانند ایثارگری، بصیرت افزایی بین مردم، مسائل 
اعتقادی، معارف اسلامی، تاریخ اسلام و اخلاق به 

عنوان موضوعات عمومی می پردازند.
وی خاطرنشان کرد: تحلیل مباحث عاشورا، 
اســتفاده از آن برای تداوم انقلاب، ارتباط آن با 
انقلاب اســلامی و مبانی فکری انقلاب و رهبری 

امام خمینی)ره( و همچنین سبک زندگی نکاتی  
است که مبلغان به آنها در ایام تبلیغ اهتمام دارند.

وی یــادآور شــد: ایثار، شــهادت، بصیرت، 
دشمن شناســی و آگاهی از مقتضیات و مسائل 
جهانی نکاتی است که مبلغان در بین مخاطبان 

و مردم ارائه می کنند.
وی خاطرنشان کرد: مبلغان باتوجه به فضای 
کشــور باید به مردم درخصوص مسائل جهانی 
و مســائل جامعــه آگاهی دهنــد و توطئه های 
تکفیری هــا را در جامعــه تبیین کنند و خطر و 
آســیبی که کل دنیا را تهدید می کند را به مردم 

گوشزد کنند.

در آستانه آغاز ماه محرم

9 هزار مبلّغ آماده عزیمت به سراسر کشور شدند

و  گرمســیری  میوه های  دفتر  مدیرکل 
کشاورزی  جهاد  وزارت  نیمه گرمســیری 
گفت: سالانه 7/5 میلیون تن خرما در کشور 
برداشت می شود اما به دلیل نبود کارخانه های 
بسته بندی مناسب، فقط 10 درصد آن صادر 

می شود.
ابوالقاســم حســن پور در دومیــن جشــن 
شکرگزاری برداشت خرما در شهرستان فراشبند 
فارس افزود: عمده ترین مشکل فراروی باغداران و 
نخلداران، نبود کارخانه و مراکز بسته بندی مجهز و 
مناسب است و به همین دلیل بخش عمده ای از 
دسترنج و تلاش  آنان برای تولید محصول، نصیب 

دلالان می شود.
وی بیــان کرد: دلالان و واســطه ها، محصول 
تولیدی باغــداران و نخلــداران را با قیمت نازل 
خریداری و آن را به سایر کشورها عرضه می کنند 
و کشورهای مقصد که در برخی از آن ها شاید حتی 
یــک درخت نخل هم وجود ندارد، محصول ایران 
را در بســته بندی های با کیفیت  و مناسب و با نام 

کشور خود به بازار مصرف ارائه می کنند.
حسن پور اظهار کرد: برای حل این مشکل باید 
در استان  های مختلف کشور به ویژه مناطقی که 
نقش عمده ای در زمینه  تولید محصولات باغی و 

خرما دارند، به ایجاد صنایع تبدیلی و بسته بندی 
توجه ویژه شود.

رئیس ســازمان جهاد کشاورزی استان فارس 
هــم در این آیین گفت: این اســتان قابلیت های 
ارزشــمندی در تولید انــواع میوه  دارد که بخش 
اعظم آن را خرما تشکیل می دهد اما متاسفانه به 
علت کمبود آن، سطح زیر کشت این محصول به 

6/5 هکتار رسیده است.
محمد مهدی قاسمی بیان داشت: با توجه به 
ارزش افــزود ه ای که تولید خرمــا دارد باید برای 
مصرف بهینه آب برنامه ریزی اصولی صورت گیرد 
و از کشت محصولاتی که نیاز به مصرف آب فراوان 
دارد و بــازده خوبی هم ندارند مانند برنج، ذرت و 

برخی از محصولات صیفی جلوگیری شود.
اینک 31 رقم خرمای مرغوب در ســه هزار و 
500 هکتار از نخلستان های فراشبند تولید می شود 
که عمده ترین آن ها از نوع کبکاب، شاهانی، لشت، 
بریمی، خاصویی، خوش خوراک و شهابی است اما 
بهترین نوع آن زاهدی اســت که علاوه بر مصرف 

داخلی به کشورهای همسایه نیز صادر می شود.
از 15 شــهریور 94 تاکنون 20 هزار تن خرما 
از نخلســتان های این شهرستان برداشت شده و 

برداشت این محصول تا اواخر آبان ادامه دارد.

از واگذاری  انتقاد  با  وزیر جهاد کشاورزی 
غیرقانونی برخی عرصه ها به شرکت های نفتی 
تاکید کرد: این نوع واگذاری ها مصوب نیست 

و از یک قانون من درآوردی تبعیت می کند.
به گزارش ایســنا، محمود حجتــی از واگذاری 
اراضی کشــاورزی در محدوده های طرح های نفتی 
خرده گرفت و گفت: واگذاری  زمین ها به نفت مصوبه 
نیست بلکه ابلاغیه است و حتی اگر مصوب هم شده 

باشد، باید تصحیح شود.
وی تصریح کرد: کار شرکت های نفتی برداشت 
ذخایر نفتی اســت و به 9 هزار هکتار زمین نیازی 
ندارد. آیا در خلیج فارس که از پارس جنوبی استخراج 
می شود، دریا را واگذار کرده اند؟ واگذاری  عرصه ها به 
شرکت  نفت یک موضوع من درآوردی و اشتباه است 

و منطق ندارد.
حجتی تاکید کــرد: کل زمین های وزارت نفت 

تاکنون 9 هزار هکتار اســت حــال چرا باید به یک 
میدان نفتی در یک شــهر خاص 9 هزار متر زمین 

عرصه واگذار شود.
وی تاکید کرد: این موضوع باید پیگیری و براساس 

مقررات برخورد شود و نتیجه آن نیز انعکاس یابد.
وزیر جهاد کشــاورزی که در جریان بازدید از 
طرح 550 هزار هکتاری خوزستان سخن می گفت 
به مشکل شرکت پرواربندی خرمشهر اشاره کرد و 

افزود: درباره پرواربندی، دیدگاهی هست که تاکنون 
به آن توجه نشده است. از نظر من دامداری چه در 
زمینه دام و چه پروار باید با زراعت تلفیق شود. وی 
گفت: دامداری که بخواهد تمام علوفه اش را از بازار 
بخرد، دامدار موفقی نیســت زیرا این کار اقتصادی 
نیســت بنابراین داستان تولید در بخش کشاورزی 
یک داســتان به هم پیوســته و یک زنجیر به هم 

پیوسته است.

انتقاد شدید وزیر جهاد کشاورزی از شرکت نفت؛

واگذاری عرصه ها به شركت  نفت یک موضوع من درآوردی و اشتباه است

به دلیل نبود کارخانه های بسته بندی مناسب

فقط 10 درصد خرمای كشور 
صادر می شود

معاون آموزشی وزارت علوم، تحقیقات و 
فناوری گفت: طرح سطح بندی دانشگاه ها و 
موسسه های عالی دولتی به صورت آزمایشی 
آغاز شده که پس از رفع نقص های آن از سال 

95 اجرا می شود.
مجتبی شریعتی  نیاسر در نشست با خبرنگاران 
در دانشگاه هرمزگان افزود: طرح اولیه سطح بندی 
در مراکز دولتی در حال پردازش داده ها است و 
طبق برنامه سطح بندی در دانشگاه های دولتی از 

سال آینده اجرایی می شود.
وی بیان داشت: طرح سطح بندی دانشگاه ها و 
موسسه های آموزشی غیردولتی نیز انجام شده و 
از مجموع 357 موسسه آموزش عالی و دانشگاه 
غیردولتی حدود 270 موسسه در این سطح بندی 

قرار گرفته اند.
معــاون وزیر علــوم و فناوری اظهــار کرد: 
هم اکنون دو هزار و 670 مرکز آموزش عالی دولتی 
و غیردولتی در کشور وجود دارد و ایران یکی از 
کشورهای پیشرو در خدمات آموزش عالی است.

شریعتی نیاسر خاطرنشان کرد: برای ارتقای 
کیفی در نظام آموزش عالی از آغاز ترم گذشــته 
جلوی صدور مجوزهای بی رویه موسسه های جدید 
و غیردولتی گرفته شده و حتی مجوزی هم برای 

مراکز دولتی نداشته ایم.
وی یادآور شــد: طرح آمایش آموزش عالی 
شــهریور ماه امســال در شــورای عالی انقلاب 
فرهنگی تحویل شــد که بــا تصویب این طرح 
شاهد اتفاقی جدید و موثر در سطح دانشگاه های 

کشور خواهیم بود.
این مسئول در ادامه با بیان طرح جدید وزارت 
علــوم برای تفویض اختیار پذیرش دانشــجوی 
دکترا به دانشــگاه ها از سال آینده تصریح کرد: 
تمامی دانشگاه ها در سطح میانی و بالاتر نسبت 
به سیاست جدید وزارت علوم و شیوه نامه توجیه 

می شوند.
شریعتی نیاسر بیان داشت: شیوه نامه پذیرش 
دانشــجوی دکترا توسط دانشــگاه ها در مدت 
دو هفته آینده به دانشــگاه ها ابلاغ می شود که 
دانشگاه ها مکلف هســتند فرآیند پذیرش را از 
قبل اعلام کنند تا از بروز نارضایتی های احتمالی 

جلوگیری شود.
معاون آموزشــی وزیر علوم با اعلام خبر آغاز 
بازنگری بر روی درس های دانشگاهی، ابراز داشت: 
برخی درس  ها در دانشــگاه ها مطالب قدیمی و 
غیرکاربــردی در زمان حال و آینــده دارند که 

تاکنون 80 درصد درس ها بازنگری شده است.

معاون وزیر علوم:

دانشگاه ها و موسسات عالی دولتی 
سطح بندی می شوند


